



The University of New Brunswick is pleased to host:

2019 Atlantic Open Cross Country Championships

Saturday October 26th, 2019

Sanctioned by Athletics New Brunswick

Location: The course is situated at the highly-acclaimed **Kingswood Golf Course**.

Facilities: The Kingswood Golf Course has a main lodge, as well as an entertainment center and hotel nearby that will be available for changing and washroom facilities. Water will be made available but please make sure to have a refillable bottle.

Registration & Entries: Entries will take place on TrackieReg.com/AOXCC19. The deadline for all registrations is 11:59pm (AST) on Wednesday October 23rd, 2019.

Packages will be organized by teams. Packages can be picked up by coaches or team reps upon arriving at the course

NO WALK-UP REGISTRATIONS WILL BE ACCEPTED!

Entry Fees:

Individual entries \$20.00 + (\$5.00 non-member fee for non-ANB members)

School team entry \$100.00 per gender

University Teams 150.00 per gender

Distances & Start Times: (TENTATIVE) **There will be NO course walk through. Athletes are welcome to arrive early and walk the course to familiarize themselves with it, however it is very straight forward and the whole course can be seen from a great vantage point near the finish line.**

9:45AM
2007/2006)

Jr. REDS Race – U12 & U14– 2km – mixed (2009/2008 &

12:00PM AUS Championships Women's 8km
12:45PM AUS Championships Men's 8km

**1:45PM Men & Women U16/U18 – 4km (2005/2004 & 2003/2002) &
Men & Women U20, Sr & Master – 6km (2001/2000 & 1999+)**

****Note that the 4km & 6km races will be run together, however athletes will run with different colored bibs to indicate a 4km or 6km finish. ****

****Results and awards will be separated by age categories and gender****

***All athletes must be at the start line 10 MINUTES prior to the start of the race.**

Results: Will be posted ASAP after each race at the lodge. Results will also be posted online at ANB.ca and Trackie.ca.

Scratches: All scratches (male and female) are asked to be submitted to the timing crew by 1:00pm *If an athlete does not start or drops out of the race the athlete, coach, or member of the team is asked to inform the finish line immediately.

Awards: Ribbons will be presented to top 8 finishers as soon as the race is completed. Medals for the Top 3 individuals in each race will be presented.

Medical: Student Trainers will be on site and ice will be made available. Nearest hospital is the Dr. Everett Chalmers Regional Hospital located at 700 Priestman St, Fredericton, E3B 5N5.

General Inquiries: General inquiries can be sent to Julia Loparco:
julialoparco5@gmail.com

Course:



Hotel:

Radisson Kingswood Hotel & Suites: 41 Kingswood Way, Hanwell, NB E3C 2L4



L'université de Nouveau-Brunswick est excité d'hôte les:

Cshampionnats atlantique ouverts cross country 2019

Samedi 26 octobre 2019

Sanctionné par Athlétisme Nouveau-Brunswick

Lieu: Le parcours est situé sur le très réputé Kingswood Golf Course.

Établissement: Il aura un loge disponibles pour les salles de bain. L'eau sera disponibles aussi, mais faites certaines que vous porterez une bouteille d'eau.

Inscription: Inscription peut être trouver ici: TrackieReg.com/AOXCC19
La date limite pour l'inscription es mecredi 23 octobre a 23:59.

Il aura aucun inscriptions en retarde accepté.

Frais:

Evenement individuelle: 20.00\$ + (5.00\$ frais pour non-membres d'ANB)

Frais d'écoles: 100.00\$ par sexe

Équipes universitaires: 150.00\$ par sexe

Distances et temps de commencement: (TENTATIVE) * Il n'y aura AUCUN marche du terrain. Les athlètes sont invités à arriver tôt et à marché le terrain pour se familiariser avec ce parcours. Toutefois, il est très simple et permet de voir le parcours dans son intégralité, depuis un point d'observation privilégié situé près de la ligne d'arrivée. *****

9h45 course Jr. REDS – U12 et U14– 2km – mixe (2009/2008 et 2007/2006)

12h00 Championnats SUA course femmes 8km

12h45 Championnats SUA course hommes 8km

13h45 Filles et hommes U16 et U18 – 4km (2005/2004 et 2003/2002) et
Filles et hommes U20, SR. et Maîtres – 6km (2001/2000, 1999+)

** Notez que, les 4km et 6km courent ensemble, avec des dossiers de couleur différents pour dire un 4km ou 6km finis**

** Les résultats et les récompenses seront séparés par catégories d'âge et par sexe **

* Tous les athlètes doivent être sur la ligne de départ 10 MINUTES avant le début de la course.

Résultats: Seront affichés dès que possible après chaque course au lodge. Les résultats seront également affichés en ligne sur ANB.ca et Trackie.ca.

Egratignures: Toutes les éraflures (masculines et féminines) doivent être signalées à l'équipe de chronométrage avant 13h00. * Si un athlète ne démarre pas ou s'il quitte la course, il doit informer la ligne d'arrivée immédiatement.

Récompenses: Des rubans seront remis aux 8 meilleurs concurrents dès la fin de la course. Des médailles pour les 3 meilleurs individus de chaque course seront présentées.

Médical: Des étudiants formateurs seront sur place et de la glace sera disponible. L'hôpital le plus proche est l'hôpital régional Dr. Everett Chalmers situé au 700, rue Priestman, Fredericton, E3B 5N5.

Demandes générales: Les demandes générales peuvent être envoyées à Julia Loparco: julialoparco5@gmail.com

Cours:



Hôtel:

Radisson Kingswood Hotel & Suites: 41, voie Kingswood, Hanwell, NB E3C 2L4